
LLC SLK Cement — the company has provided financial assistance to medical 
institutions located geographically in the towns where the technological sites are 
presented. In April of this year, the company took the initiative to provide any possible 
assistance to hospitals in Sukhoy Log, and Pervomaisky. The hospital in Sukhoy Log 
needed to equip the new ward with medical equipment (the amount of the donation was 
1,600 thousand rubles). The hospital in Pervomaisky needs the means of de-infection, 
personal protective equipment for doctors, measuring instruments worth 850,000 rubles, 
LLC SLK Cement is engaged in their purchase. 

Компания оказала финансовую помощь медицинским учреждениям, 
расположенным географически в городах, где представлены технологические 
объекты. В апреле этого года компания выступила с инициативой оказания любой 
возможной помощи больницам в Сухом Логе и Первомайском. Больнице в Сухом 
Логе необходимо было оснастить новое отделение медицинским оборудованием 
(сумма пожертвования составила 1 600 тысяч рублей). Больнице в Первомайском 
необходимы средства дезинфекции, средства индивидуальной защиты для врачей, 
измерительные приборы на сумму 850 000 рублей, ООО СЛК Цемент занимается их 
закупкой. 

 


